
 

Notulen ALV JFSW d.d. 15 maart 2023 
 
 
Aanwezigheid 
Bettina Fischer, Marten, Josefien & John Hartman en Sietske Kirkenier hebben zich afgemeld voor de 
vergadering. 
In totaal zijn 22 leden naar de vergadering gekomen. 
 
Opening 
Om 19:40 opent Anjolien de vergadering en heet eenieder van harte welkom. 
Er wordt een voorstelronde gedaan omdat er her en der nieuwe gezichten zijn en het al een tijd geleden is dat 
er een ALV is georganiseerd. 
Huidige trainers: Johan Bijlsma, Jan Helfrich, Jos Fries en Anjolien Kooreman 
Aspirant trainers: Tess Kooistra, Klaas Jelsma, René van Brummelen en Menno van der Vaart 
 
Vaststelling agenda 
De agenda voor de avond wordt vastgesteld. 

• Opening 

• Ingekomen stukken 

• Notulen 

• Bestuursaangelegenheden 

• Jaarverslag 

• Financieel overzicht 

• Kascontrole 

• W.v.t.t.k. 

• Lezing 

• Sluiting 
 
Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
Notulen 
Er zijn geen notulen opgesteld van de vorige ALV. 
 
Bestuursaangelegenheden 
Hoewel al een tijdje officieus in functie wordt Henk Jan Roos voorgedragen als nieuwe secretaris. 
Er zijn geen tegenkandidaten en de vergadering gaat akkoord. 
 
Jaarverslag 
Door het ontbreken van een secretaris en de Corona perikelen die daar nog bij kwamen is er geen jaarverslag 
over de afgelopen jaren opgesteld. Anjolien geeft een globale mondelinge toelichting op de afgelopen drie jaar. 
 
Opleiding trainers: 
Specifiek wordt hier aandacht besteedt aan het opzetten van een eigen opleiding voor trainers. De reden 
hiervoor heeft gelegen in het feit dat er binnen O&O nogal een negativiteit was ten aanzien van de 
jachthondentraining. 
 
 
 
 
 
 
 



 

Trainingsaanbod: 
Het trainingsaanbod staat op de website. Anjolien heeft aangegeven wat minder trainingen te willen geven. 
Dat is de reden dat het aanbod van trainingen wat minder is dan de afgelopen jaren. 
Maandag: Jagerstraining (Anjolien en Jan) 
Dinsdag: Retrievers (Jos) 
Woensdag: Proevengroep (Anjolien) 
  Jonge honden en Friese rassen (Jos) 
Vrijdag:  Vrije groep (Anjolien) 
Zaterdag: Puppygroep (Anjolien) 
 
Workshops worden het komend jaar niet gegeven. Deze lesstof komt nu in de normale trainingen aan de orde. 
 
Willem vraagt wat de samenstelling wordt van de vrijdaggroep. Hij zou graag zien dat dit niet het afvalputje 
van de vereniging wordt. 
 
Financieel jaarverslag 
Menno heeft geen financieel jaarverslag opgesteld. Hij geeft een mondelinge toelichting. 
De vereniging staat er goed voor. Het batig saldo ligt boven de € 13.000,00. De vaste lasten zijn laag.  
In het afgelopen jaar zijn er uitgaven gedaan voor nieuwe trainingsmaterialen. Daarnaast is er voor de trainers 
een kledingset aangeschaft. 
 
Kascontrole 
De kascontrole heeft door het ontbreken van een financieel jaarverslag niet plaatsgevonden. Jan Helfrich en 
Johan Kroon melden zich aan voor de kascontrolecommissie. Eventueel zou Teake Kooistra ook plaats kunnen 
nemen in deze commissie. 
  
W.v.t.t.k. 
Anjolien geeft aan dat de maximale groepsgrootte rond de 5 honden zal liggen. Tijdens de trainingen zullen er 
zo nu en dan overlegmomenten zijn tussen de trainers en de aspirant trainers. 
De aspirant trainers zullen een jaar lang meelopen op de groepen. 
 
Willem vraagt of bekend wordt gemaakt dat er dit jaar aspirant trainers meelopen. 
 
Het meelopen van de aspirant trainers wordt niet algemeen bekend gemaakt. Uiteraard wordt dit wel per 
groep gedaan. 
 
Marleen vraagt hoeveel leden de vereniging nu heeft en hoe de verhouding is tussen jagende leden en overige 
leden. 
 
Jos geeft aan dat de vereniging op dit moment ongeveer 40 leden heeft waarvan er 12 jagen. 
 
Voor de rest komen er geen vragen uit de vergadering. 
 
Lezing 
Na de pauze geeft Anjolien het woord aan Karin Baas. Zij is Veterinary Physiotherapy MSc en geeft een zeer 
interessante lezing over “Belasting en Belastbaarheid” voor dieren met als ondertitel “een systematische en 
overzichtelijke aanpak”. 
Na afloop bedankt Anjolien Karin en overhandigt haar een bos bloemen. 
 
Sluiting 
Om 21:35 sluit Anjolien de vergadering. 


